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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 28. 08. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:   8.00 h 
Ukončenie zasadnutia:    18.30 h  
   
Prítomní:           29 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: MUDr. Silvia Hrnková,  

RNDr. Alena Mečiarová,  
JUDr. Katarína Macháčková (neskorší príchod) 

      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   Ing. Igor Detko – vedúci oddelenia pre strategický rozvoj mesta 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
JUDr. Eva Bogdanová - právnička MsÚ 
Ing. Eva Lacková – manažér kvality                             
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 

   Ing. Viola Čmiková  – vedúca majetkového oddelenia 
         Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               PhDr. Tatiana Poliaková, PhD. – vedúca odb. starost. o občana 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci od. ÚP, ŽP a RR 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    

         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 
začiatku rokovania za účasti 21 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov Ján Dobrovodský a Ing. Milan Dérer – 
(zástupca primátora mesta), Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - 
hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Katarína 

Čičmancová  a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Zuzana Belanová, MUDr. 
Marián Jaklubis, MPH. 

 
Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 

komisie poslancami MsZ zvolení: 
Milan Budáč za predsedu,  
Helena Dadíková za členku,  
Jozef Krško za člena.  

K návrhu  prijalo MsZ uznesenie č. 245/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal   
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ. Uviedol, že v rámci rokovania došlo k zmene v čase vyhradenom pre 
občanov a to z 15,00h – 16,00h na 13,00h – 14, 00h a tiež, upozornil, že rokovanie bude 
prerušené, nakoľko poslanci MsZ a vedenie mesta sa o 15, 00h sa zúčastnia aktu kladenia 
vencov pri príležitosti osláv SNP. 
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1) O t v o r e n i e 
2) Vyhodnotenie uznesení MsZ 
3) Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA,  
            s. r. o., Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za 1. polrok 2007 
4) Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného 
            majetku  a mandátnych zmlúv so spol. SMMP, s. r. o., za 1. polrok 2007 
5) Informácia o plnení rozpočtu KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2007 
6) Informácia o plnení rozpočtu DD-DPD v Prievidzi za 1. polrok 2007 
7) Návrh Doplnku č. 1 k zriaďovacej listine ústavu sociálnej starostlivosti  

Domov - penzión pre dôchodcov Prievidza  
8) Návrh Štatútu Domova dôchodcov v Prievidzi   
9) Návrh Doplnku č. 5 k VZN mesta Prievidza č. 70/2003 o určení výšky platieb 
            za poskytované sociálne služby v DD-DPD v Prievidzi 
10) Návrh na II. úpravu rozpočtu DD-DPD v Prievidzi na rok 2007  
11) Informácia o plnení rozpočtu mesta Prievidza za 1. polrok 2007 
12) Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 
13) Informácia o príprave procesu na zavedenie „eura“ 
14) Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta v MHD 
            Prievidza za obdobie január – jún 2007 
15) Koncepcia využívania informačno-komunikačných technológií vo výchovno- 
            vzdelávacom procese v školách a školských zariadeniach v pôsobnosti mesta 
            Prievidza 
16) Informácia o možnosti budovania optickej metropolitnej siete v meste Prievidza  
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17) Ponuka na spracovanie projektu virtuálnej prechádzky mestom Prievidza 
18) Petícia obyvateľov na Košovskej ceste a na Ul. M. Mišíka v Prievidzi 
19) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
20) D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v (13. 00 h – 14. 00 h)  
21) R ô z n e 
22) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v 
23) Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 21 –  „   R ô z n e   “ 
1. Majetkové vyporiadanie nehnuteľností a žiadosti i zriadenie vecných bremien 
2. Návrh na zmenu organizačnej štruktúry Mestského úradu v Prievidzi 
3. Zefektívnenie spolupráce poslancov MsZ s občanmi mesta a zamestnancami MsÚ  
4. Zmena v komisii kultúry 
5. Preloženie útulku pre psov 
6. Informácia ohľadom rozmiestňovania veľkoobjemových kontajnerov a prehodnotenie 

počtu kontajnerov na TKO 1100L v meste Prievidza 
7. Podpora volejbalových družstiev v meste Prievidza 
8. Ponuka Autoklubu Slovenskej republiky na vyučovanie dopravnej výchovy  

na prenosnom detskom dopravnom ihrisku 
 

 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 172/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 29 poslancov za   

 
 

- k bodu 2 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v materiáli 
Vyhodnotenie uznesení MsZ je vyhodnotených celkovo 80 uznesení za roky 1997 až 2007. 
Z toho je 10 uznesení navrhnutých na vypustenie zo sledovania, 3 uznesenia sú navrhnuté 
na zrušenie a 2 uznesenia sú navrhnuté na opravu. Uviedla, že uznesenie č. 86/II./05 
ohľadom poskytnutého daru mesta Prievidza pre spoločnosť UNIPA, spol. s r. o., na 
financovanie ľadovej plochy bolo v predchádzajúcom vyhodnotení uznesení navrhnuté na 
vypustenie zo sledovania a však je potrebné zaradiť ho opäť do sledovania, nakoľko došlo 
k matematickej chybe pri vyhodnotení používania finančných prostriedkov na manipuláciu 
s ľadovou plochou.   Ďalej informovala, že zo splnených uznesení navrhnutých na vypustenie 
zo sledovania skontrolovala uznesenia č. 147/II./07, č. 154/III./07, č. 187/II./07, č. 212/07 a č. 
241/07. Konštatovala, že uznesenia je možné vypustiť zo sledovania, nakoľko boli splnené 
všetky podmienky uvedené v znení uznesenia a v uzatvorených zmluvách. 
Dodala, že ku dňu konania zasadnutia MsZ 28. 08. 2007 bolo ukončených 8 kontrol 
vykonaných útvarom hlavnej kontrolórky a 13 kontrol je rozpracovaných. 
 K vyhodnoteniu uznesení prijalo MsZ uznesenie č. 247/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 
 
 

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, predložila poslanecký návrh, aby sa o bodoch 
programu MsZ v Prievidzi č. 3,4,5,6 rokovalo bez rozpravy. 
K poslaneckému návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 248/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 7 poslancov za, 15 poslancov proti, 4 poslanci sa zdržali 
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- k bodu 3 - 
,,Informácia o plnení komisionárskych a nájomných zmlúv so spol. UNIPA, 

s. r. o., Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk za 1. polrok 2007“ 
 

 Ing. Soňa Tencerová, zástupkyňa spol. UNIPA, s. r. o., predložila informáciu o plnení 
zmlúv so spoločnosťou UNIPA, s. r. o., Prievidza v oblasti verejného osvetlenia a športovísk 
za 1. polrok 2007. Konštatovala, že z rozpočtu mesta je na el. energiu VO a CSS mesačne 
uvoľňovaná finančná čiastka vo výške 687.500,- Sk, ale výška mesačnej platby za el. 
energiu VO a CSS v r. 2007 je priemerne 767.000,- Sk, t. z. že na jej úhradu potrebuje 
UNIPA mesačne o 79.500,- Sk viac ako je mesačne uvoľňovaná čiastka z rozpočtu, z tohto 
dôvodu eviduje UNIPA k polroku 2007  skutočnosť, že poskytnutý transfer z mesta 
nepostačoval na pokrytie úhrad za el. energiu VO a CSS. Čerpanie ovplyvnila tiež 
skutočnosť, že UNIPA uhradila v r. 2007 vyššie vyúčtovacie faktúry za el. energiu VO a CSS 
oproti r. 2006, nakoľko sa znížila výška mesačných zálohových faktúr z 826.210,- Sk na 
súčasných 767.000,- Sk. Na pokrytie nedoplatku použila spoločnosť vlastné príjmy. Ďalej 
Ing. Soňa Tencerová informovala o zabezpečení správy a prevádzky športovísk v správe 
spoločnosti UNIPA, s. r. o., a to: 

1) zimný štadión (ZŠ), 
2) futbalový štadión (FŠ) 

- dotácia na činnosť HFK Prievidza, 
3) kapitálový transfer na realizáciu investičných akcií ZŠ, FŠ, 
4) plaváreň, 
5) fitnescentrum, 
6) mobilná ľadová plocha – sezóna 2006/07, 

uviedla, že na zabezpečenie správy a prevádzky športovísk boli v rozpočte mesta Prievidza 
na rok 2007 vyčlenené finančné prostriedky vo výške 38 847 tis. Sk. Na pokrytie nedoplatkov 
použila spoločnosť UNIPA, s. r. o., vlastné príjmy. 
 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 249/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
 
  

- k bodu 4 - 
,,Informácia o plnení Zmluvy o výkone správy hnuteľného a nehnuteľného 
majetku  a mandátnych zmlúv so spol. SMMP, s. r. o., za 1. polrok 2007“ 

 
 Mgr. Jozef Topoľský, konateľ spoločnosti SMMP, s. r. o., predložil prítomným 
informáciu i plnení zmlúv so spoločnosťou SMMP, s. r. o., za 1. polrok 2007, a uviedol, že 
v priebehu prvého polroku došlo k nasledovným pohybom majetku v správe: 
• v máji 2007 boli do správy majetku SMMP, s. r. o., doplnené nehnuteľnosti tvoriace areál 

bývalého Prevádzkového strediska vodovodov v Prievidzi na Ul. T. Vansovej: objekt 
Priemyselného závodu, 14 garáží, sklad, garáž, dielne. Zo správy spoločnosti sa vypustil 
„starý“ podchod na Ul. Matice slovenskej a rekreačná chata zo žrďoviny „Dráčik“. Taktiež 
sa  doplnil účet 031 – pozemky, na ktorých sa nachádza areál na Ul. T. Vansovej. 

• V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta bol vyradený so súhlasom Primátora 
Mesta Prievidza nepoužiteľný hnuteľný majetok, ktorý bol v prenájme  spoločnosti Tezas, 
s. r. o. 

• K úbytkom bytových jednotiek dochádzalo na základe kúpnopredajných zmlúv, čím 
bytové jednotky prešli do vlastníctva fyzických osôb a tým do správy spoločenstiev. 

 
Ďalej informoval, že k 01. 09. 2007 dôjde k 15%-nému nárastu nájomného a však 

nebude sa to týkať nájomných bytov na Ul. M. Falešníla a 173 b. j. na Ciglianskej ceste. 
V rámci rozpravy sa prihlásila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, a zaujímala sa 

o vyúčtovanie servisu výťahu a eskalátorov nachádzajúcich sa v novom podchode. Mgr. 
Jozef Topoľský, konštatoval, že ide o pravidelnú údržbu a kontrolu, na ktoré sa záruka 
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nevzťahuje. Záruka sa vzťahuje len na priame poškodenie zariadení. MUDr. Gabriel Šimko, 
MPH, poslanec MsZ, sa pýtal na postup pri vymáhaní pohľadávok. Mgr. Jozef Topoľský 
uviedol, že v tejto oblasti už boli v mnohých prípadoch oslovený exekútori a súd.  
 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 250/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 5 - 
,,Informácia o plnení rozpočtu KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2007“ 

 
 Informáciu o plnení rozpočtu KaSS v Prievidzi za 1. polrok 2007 predložil Bc. Peter 
Paulík, riaditeľ KaSS. V úvode informoval o kultúrno – výchovnej činnosti  a spoločenských 
podujatiach, ktoré boli realizované v 1. polroku 2007. Následne sa konkrétne vyjadril 
k plneniu rozpočtových položiek a uviedol, že hospodársky výsledok – strata 45 322,- Sk  je 
v skutočnosti vyššia, lebo plnenie príspevku od mesta bolo vyššie ako 50%. Dôvodom je 
nerovnomerné rozloženie nákladov a výnosov v priebehu roka. Očakáva sa plnenie hlavne 
v položke tržby z nájomného. Vyčíslená strata bude vyrovnaná do konca roka 2007. 
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, sa informovala, či by bolo možné všetky 
letné podujatia konané pod záštitou KaSS v Prievidzi zjednotiť pod jeden názov a to napr. 
,,Prievidzské kultúrne leto“. Bc. Peter Paulík uviedol, že spojenie letných akcii pod jeden 
názov je plánované na rok 2008. 
 K informácii KaSS prijalo MsZ uznesenie č. 251/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
  Hlasovanie: 26 poslancov za 

 
 

- k bodu 6 - 
,,Informácia o plnení rozpočtu DD-DPD v Prievidzi za 1. polrok 2007“ 

 
Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD-DPD, uviedol, že rozpočet DD-DPD Prievidza pre rok 

2007 bol schválený uznesením MsZ . Rozpočet príjmov predstavuje sumu 17 241 tis. Sk 
a rozpočet výdavkov rovnako 17 241 tis. Sk. Celková výška príjmov v prvom polroku 2007 je 
9 178 tis. Sk. Plánovaný rozpočet bol prekročený a to zvýšeným plnením vlastných príjmov 
za poskytované služby ako je bývanie, zaopatrenie a stravovanie. Dôvodom je zvýšený 
záujem o stravu i o poskytované služby zo strany klientov DD-DPD. Príjmy zariadenia sú 
tvorené v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách. Rozpočtový objem bežných príjmov 
vo výške 17 241 tis. Sk bol naplnený do výšky 8 728 tis. Sk, čo predstavuje plnenie na 
50,62%. 
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, konštatovala, že bilancia je kladná, 
avšak, platy zamestnancov sú podľa jej názoru poddimenzované. Ing. Rudolf Kollár uviedol, 
že v DD-DPD je v súčasnosti 53 zamestnancov a malo by ich byť oveľa viac. V decembri 
2007 by mala byť predkladaná správa s návrhom na zvýšenie platov 
 K prerokovanej informácii DD-DPD prijalo MsZ uznesenie č. 252/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 

 
 

- k bodu 7 - 
,,Návrh Doplnku č. 1 k zriaďovacej listine ústavu sociálnej starostlivosti  

Domov – penzión pre dôchodcov Prievidza“ 
 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD-DPD, uviedol, že podľa zákona o sociálnej pomoci sa 
Domov – penzión pre dôchodcov považuje za domov dôchodcov, keď počet občanov, ktorým 
sa poskytuje starostlivosť zodpovedajúcu charakteru domovu –penziónu pre dôchodcov sa 
zníži pod 25% celkového počtu občanov, ktorým sa poskytuje v tomto zariadení starostlivosť.  
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Ďalej uviedol, že v doplnku sú okrem toho zohľadnené zmeny, ktoré nastali v dôsledku 
prechodu zriaďovacej pôsobnosti na mesto Prievidza zákonom o prechode niektorých 
pôsobností z orgánov štátnej správy na obce a vyššie územné celky . 
 K doplnku č. 1 k zriaďovacej listine prijalo MsZ uznesenie č. 253/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
 

- k bodu 8 - 
,,Návrh Štatútu Domova dôchodcov v Prievidzi“ 

 
Návrh Štatútu Domova dôchodcov v Prievidzi predložil Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD 

a uviedol, že Štatút Domova dôchodcov v Prievidzi je v súlade s Doplnkom č. 1 k zriaďovacej 
listine ústavu sociálnej starostlivosti Domov – penzión pre dôchodcov Prievidza. 
 K Štatútu Domova dôchodcov v Prievidzi prijalo MsZ uznesenie č. 254/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za   

 
 

- k bodu 9 - 
,,Návrh Doplnku č. 5 k VZN mesta Prievidza č. 70/2003 

 o určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v DD-DPD v Prievidzi“ 
 

Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, uviedol, že všeobecne záväzné nariadenie č. 70/2003 
o určení výšky platieb za poskytované sociálne služby v Domove dôchodcov a Domove 
penzióne pre dôchodcov v Prievidzi, vychádza zo skutočnosti, že v Domove dôchodcov - 
Domove penzióne pre dôchodcov Prievidza bola poskytovaná starostlivosť zodpovedajúca 
charakteru domova dôchodcov a charakteru domova penziónu pre dôchodcov. V zmysle 
zákona o sociálnej pomoci sa Domov – penzión pre dôchodcov považuje za domov 
dôchodcov, keď počet občanov, ktorým sa poskytuje starostlivosť zodpovedajúca charakteru 
domovu - penziónu pre dôchodcov sa zníži pod 25% celkového počtu občanov, ktorým sa 
poskytuje v tomto zariadení starostlivosť. 

Na základe Doplnku č.1 k zriaďovacej listine ústavu sociálnej starostlivosti Domov – 
penzión pre dôchodcov Prievidza sa vypúšťa názov Domov dôchodcov a Domov penzióne 
pre dôchodcov v Prievidzi a nahrádza sa názvom Domov dôchodcov v Prievidzi. 
 K doplnku č. 5 k VZN č. 70/2003 prijalo MsZ uznesenie č. 255/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

 
 

- k bodu 10 - 
,,Návrh na II. úpravu rozpočtu DD-DPD v Prievidzi na rok 2007“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár,  riaditeľ DD, uviedol, že v rámci predkladanej II. úpravy rozpočtu je 
navrhnuté vykonať v schválenom rozpočte zmeny v príjmovej časti, vo výdavkovej časti, ako 
aj v celkovej bilancii. Ide o navýšenie rozpočtu o: 
- dotáciu na realizáciu projektov MF SR  - stavebné úpravy vo výške 450 tis. Sk 
- dotáciu na realizáciu projektov MPSVaR SR – stavebné úpravy 1050 tis. Sk,  
ktoré boli použité na výmenu okien najvyššieho poschodia budovy domova dôchodcov. 
 K II. úprave rozpočtu DD prijalo MsZ uznesenie č. 256/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
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- k bodu 11 - 
,,Informácia o plnení rozpočtu mesta Prievidza za 1. polrok 2007“ 

 
Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, uviedla, že základné 

ukazovatele plnenia rozpočtu mesta Prievidza za 1. polrok 2007 boli dosiahnuté v 
nasledovnej výške:                                                                                                                       

 v tis. Sk      
                                                                              Rozpočet          Skutočnosť         Plnenie 
                                                                                                       za  I. polrok                %                       
ZDROJE  ROZPOČTU  CELKOM                      943 950               418 099             44,3 
v tom: PRÍJMY CELKOM:                                       800 405               407 085             50,8 

- bežné príjmy                                          601 747               317 624             52,8 
- kapitálové príjmy                                   198 658                  89 461             45,0 

                  FINANČNÉ  OPERÁCIE                             143 545                  11 014               7,7  
 
      VÝDAVKY  ROZPOČTU  CELKOM                       943 950                333 554             35,3 
       v tom: VÝDAVKY                                                   823 337                321 519             39,0  

- bežné výdavky                                      591 711                246 179             41,6 
- kapitálové výdavky                               231 626                   75 340             32,5 

                  FINANČNÉ  OPERÁCIE                            120 613                   12 035             10,0 
 
       ROZDIEL:                                                                  0                          84 545 
 
Príjmy rozpočtu mesta Prievidza celkom za 1. polrok 2007 dosiahli výšku 418 099 tis. Sk, čo 
predstavuje plnenie rozpočtovaného objemu na 44,3%. Dosiahnutý objem príjmov 
pozostával z bežných príjmov vo výške 317 624 tis. Sk, kapitálových príjmov vo výške 
89 461 tis. Sk a finančných operácií vo výške 11 014 tis. Sk. Následne sa čiastočne vyjadrila 
k plneniu rozpočtových príjmov. 
 Do rozpravy sa prihlásila Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, a informovala sa na 
transfery pre súkromné školy a školské zariadenia. Ing. Katarína Bašková konštatovala, že 
transfer bol jednorázový, ale finančné prostriedky budú uvoľňované z rozpočtu mesta 
priebežne. 
 K informácii o plnení rozpočtu prijalo MsZ uznesenie č. 257/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za   

 
 

- k bodu 12 - 
,,Návrh na III. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007“ 

 
 Ing. Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala prítomných 
o návrhu III. úpravy rozpočtu mesta Prievidza a uviedla, že celková požiadavka správcov 
rozpočtových prostriedkov na III. úpravu rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 bola vo 
výške 28 173 tis. Sk. A však z dôvodu nedostatku finančných zdrojov mohla byť pokrytá 
len vo výške 7 878 tis. Sk, čo predstavuje účelové finančné prostriedky (príjmy) určené na 
presne špecifikované výdavky. 
 
 
Celková bilancia rozpočtu: 

 Príjmová časť rozpočtu      957 769 tis. Sk 
 v tom:            bežné príjmy     612 693 tis. Sk 
              kapitálové príjmy    201 531 tis. Sk 
              príjmové finančné operácie   143 545 tis. Sk 
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                 Výdavková časť rozpočtu      957 769 tis. Sk 
 v tom:  bežné výdavky    606 733 tis. Sk 
             kapitálové výdavky    232 793 tis. Sk 
                výdavkové finančné operácie  118 243 tis. Sk 
 

Helenu Dadíkovú, poslankyňu MsZ, zaujal rozpočtový presun ohľadom platby za 
vylepovanie plagátov o oznámení konania mestského zastupiteľstva, a pýtala sa či mesto 
platí KaSS za výlep pozvánok MsZ. Ing. Katarína Bašková informovala, že ide o výlep mimo 
výlepných dní KaSS, nakoľko výlep sa koná každý utorok, ale pozvánka na MsZ sa vylepuje 
raz do mesiaca a to v piatok pred rokovaním MsZ.   
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že rozpočet mesta 
predkladaný v III. úprave je zostavený ako vyrovnaný, je členený na bežný rozpočet, 
kapitálový rozpočet a finančné operácie, čím sú dodržané podmienky vyrovnanosti rozpočtu 
vyplývajúca zo zákona o rozpočtových pravidlách. 
 K III. úprave rozpočtu mesta prijalo MsZ uznesenie č. 258/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 

    
 

- k bodu 14 - 
,,Správa SAD Prievidza, a. s., o použití finančných prostriedkov mesta  

v MHD Prievidza za obdobie január – jún 2007“ 
 
 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, predložil prítomným Správu o použití finančných 
prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – jún 2007. Uviedol, že na základe 
požiadavky MsR bude prerokovávaná úprava cestovného pre darcov krvi a držiteľov 
Jánskeho plakety. Na základe požiadavky MsR tiež boli vypracované návrhy na umiestnenie 
autobusovej zastávky pri hypermarkete Hypernova a pri budúcom Baumax-e. Ďalej Ing. 
Pavel Pařízek uviedol, že k 01. 09. 2007 spoločnosť SAD, a. s., Prievidza, plánuje prijať do 
pracovného pomeru 5 nových vodičov MHD. 
 V rámci rozpravy sa prihlásila Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, 
a konštatovala, že linka na Púšť je v materiáli vedená ako vysoko stratová. Zaujímala sa, či 
je táto linka zverejnená na internetovej stránke mesta, nakoľko mnoho občanov mesta 
Prievidza o premávaní tejto linky nevie. Ing. Pavel Pařízek uviedol, že na stránke mesta nie 
je  oznam o spustení tejto linky, ale môže sa to zrealizovať. 
 K správe SAD, a. s., Prievidza, prijalo MsZ uznesenie č. 259/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

 
- k bodu 13 - 

,,Informácia o príprave procesu na zavedenie „eura““ 
 

 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, privítal na zasadnutí MsZ zástupcov spoločnosti 
AJG European Consulting, s. r. o., Ing. Mareka Mitošinku a Ing. Juraja Studeníka.  
Ing. Juraj Studeník uviedol, že finančnú menu ,,euro“ už používa 13 krajín EÚ a od apríla 
2009 ju bude používať aj Slovenská republika. Následne Ing. Juraj Studeník predal slovo 
svojmu kolegovi Ing. Marekovi Mitošinkovi, ktorý prítomných oboznámil za pomoci 
videoprojekcie s postupmi pri zavádzaní eura do platobného obehu.  
 Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa pýtala, čo sa stane, ak sa posunie 
termín zavedenia eura, a či sa počíta i so zaškolením samosprávy. Ing. Marek Mitošinka 
uviedol, že určenie presného termínu zavedenia eura závisí od rozhodnutia vydaného 
v marci 2008, ale nie je na škodu pokiaľ je samospráva pripravená a už očakáva presný 
dátum spustenia procesu zavedenia eura. Na druhú otázku Mgr. Kataríny Bubnášovej 
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uviedol, že samospráva bude informovaná a vzdelávaná, aby mohla postupne poskytovať 
informácie ako svojim zamestnancom, tak i ostatným občanom mesta Prievidza. 
Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, hovorila o možnosti nedostatočnej pripravenosti 
samosprávy v tomto procese a o možnosti vytvorenia rozpočtovej straty až do výšky 5% 
a chcela vedieť, aký je percentuálny návrh na financovanie tohto projektu. Ing. Marek 
Mitošinka konštatoval, že ide o 0,8 % z ceny projektu. Helena Dadíková sa ďalej zaujímala, 
či mesto získalo ponuky aj od iných firiem v súvislosti s projektom zavedenia eura. Ing. 
Katarína Bašková, vedúca ekonomického odboru, informovala, že bolo podaných niekoľko 
ponúk, a však ponuka spoločnosti AJG European Consulting, s. r. o., bola vyhodnotená ako 
najvýhodnejšia. Mgr. Ľubomír Vida, poslanec MsZ, sa zaujímal aké bývajú najväčšie 
problémy pri zavádzaní eura, ktoré môžu nastať? Ing. Marek Mitošinka konštatoval, že pokiaľ 
bude všetko dobre pripravené a spracované nemali by vzniknúť žiadne veľké komplikácie. 
Proces nie je náročný, ale prijatie tejto zmeny do povedomia zamestnancov samosprávy 
a občanov mesta a zavedenie nových tlačív a dokladov v novej mene do praxe môže priniesť 
menšie problémy. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa ďalej zaujímala, či je v programe 
zapracovaná i komunikácia mesta s finančnými inštitúciami (banky). Ing. Marek Mitošinka 
uviedol, že spomínaná komunikácia je tiež pokrytá v programe. 
 Uznesenie č. 260/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, poslanci MsZ schválili prípravu 
prechodu na ,,euro“ v spolupráci s poradenskou firmou AJG European Consulting, s. r. o. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 15 - 
,,Koncepcia využívania informačno-komunikačných technológií  

vo výchovno-vzdelávacom procese v školách a školských zariadeniach 
v pôsobnosti mesta Prievidza“ 

 
 Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že pedagogicko-organizačné 
pokyny na školský rok 2007/2008 vydané MŠ SR odporúčajú školám a školským 
zariadeniam vytvárať priaznivé prostredie na zavádzanie nových pedagogických metód 
s využitím informačných a komunikačných technológií v oblasti vzdelávania, a tak efektívne 
napomáhať ich informatizácii. V zmysle Koncepcie škôl a školských zariadení v pôsobnosti 
mesta Prievidza na školské roky 2007/2008 – 2009/2010 bola vypracovaná Koncepcia 
informačno - komunikačných technológií vo výchovno-vzdelávacom procese v školách 
v pôsobnosti mesta Prievidza ( ďalej len Koncepcia IKT ). V strategických cieľoch Koncepcie 
2007 sa kladie dôraz na kvalitnú výučbu informatiky, podporovanie vzdelávania v IKT 
s cieľom dosiahnuť počítačovú gramotnosť u všetkých žiakov ZŠ a počiatočnú gramotnosť 
detí  predškolského veku v materských školách. To sa dá zabezpečiť postupným 
zavádzaním IKT do výchovno-vzdelávacieho procesu, skvalitnením učebných priestorov 
a alternatívnymi spôsobmi vyučovacieho procesu – projektové vyučovanie. 
 Koncepciu schválilo MsZ uznesením č. 261/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 
 

- k bodu 16 - 
,,Informácia o možnosti budovania optickej metropolitnej siete v meste Prievidza“ 

 
Informáciu o možnosti budovania optickej metropolitnej siete v meste Prievidza, predložil 

Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy a uviedol, že pri súčasnom trende rozvoja 
internetu a informačných a komunikačných technológií (IKT) sa nevyhnutnou súčasťou 
rozvoja jednotlivých miest stáva aj budovanie metropolitných sietí (MAN). Metropolitné siete 
umožňujú širokopásmový prístup do internetu,  ktorý otvára nové možnosti prístupu k 
poskytovaným službám a zdrojom -  obrazovým, hlasovým a dátovým (prostredníctvom 
televízora, počítača, telefónu, čipovej karty...). Prístup používateľov neobmedzuje v čase, druhu, 
obsahu, rozsahu a kvalite požadovanej služby v celom reťazci medzi nim a poskytovateľom. Pre 
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domácnosti sa využíva hlavne na pripojenie internetu, televízie a telefónu. Pre firmy a organizácie 
sa takáto sieť využíva na vzájomné prepojenie budov umiestnených v rôznych lokalitách mesta 
do jednej spoločnej počítačovej siete a tým možnosť centrálneho riadenia a prístupu do internetu 
ako aj na spoločné zdieľanie dát a programov. Budovanie metropolitných sietí je vo svete, ale 
aj na Slovensku v rôznom štádiu vypracovania a používania. majú priaznivý dopad na rozvoj 
miest. Je v záujme jednotlivých miest na vybudovaní takýchto sietí. V rámci programu OPIS 
– Operačný program informatizácia spoločnosti sa očakáva ku koncu roka 2007 zverejnenie 
výziev na predkladanie projektov v oblasti informatizácie. Pri sume vyčlenenej na tento 
program – viac ako 1,1 mld. € je v záujme mesta využiť túto príležitosť, vypracovať a 
predložiť v termíne projekt metropolitnej siete v meste Prievidza. V meste Prievidza sa 
nachádza uzol siete SANET – Slovenská akademická sieť, prostredníctvom ktorého je 
možné zrealizovať širokopásmové pripojenie do internetu. SANET má zároveň aj možnosti, 
schopnosti, kapacity, skúsenosti a ochotu spravovať a administrovať metropolitnú sieť. 
Takýmto spôsobom má zrealizovanú metropolitnú sieť mesto Zvolen.  

Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa informovala aké sú náklady na 
vybudovanie optickej siete a do akej výšky je možné kofinancovanie zo strany EÚ. Ing. Ivan 
Kotrík, vedúci referátu AIS, uviedol, že EÚ tento projekt kofinancuje do výšky 95%, čo 
predstavuje čiastku 30 – 40 mil. Sk. Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa pýtala, či bude 
v budúcnosti možné napojenie súkromných bytov na túto sieť.  Ing. Ivan Kotrík konštatoval, 
že je to možné. Mesto bude vlastniť kabeláž a môže ju ďalej prenajímať súkromným osobám, 
ktoré prostredníctvom napojenia na sieť môžu poskytovať služby. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, uviedol, že pokiaľ EÚ poskytne finančné prostriedky na tento projekt, bude sa optická 
sieť realizovať. 
 K projektu optickej metropolitnej siete prijalo MsZ uznesenie č. 262/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za   
 
 

- k bodu 17 - 
,,Ponuka na spracovanie projektu virtuálnej prechádzky mestom Prievidza“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, privítal na rokovaní Ing. Vladimíra Graca, zástupcu 

spoločnosti Geodis Slovakia, s. r. o., ktorý MsZ predložil ponuku na spracovanie spoločného 
projektu virtuálnej prechádzky mestom Prievidza a mestom Bojnice. Následne Ing. Vladimír 
Grac prezentoval ukážku virtuálnej prechádzky mestom Telč, ktorá je tiež produktom 
spoločnosti Geodis Slovakia, s. r. o. 

K ponuke na spracovanie projektu virtuálnej prechádzky mestom prijalo MsZ 
uznesenie č. 263/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 

 
 

- k bodu 18 - 
,,Petícia obyvateľov na Košovskej ceste a na Ul. M. Mišíka v Prievidzi“ 

 
 Informáciu ohľadom petícií obyvateľov bytového domu č. 200 na Košovskej ceste a č. 
399/19 na Ul. M. Mišíka v Prievidzi k výstavbe polyfunkčného objektu medzi týmito bytovými 
domami predložila Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia a uviedla, že dňa 22. 
06. 2007 boli na MsÚ Prievidza doručené vyššie spomínané petície. Konštatoval, že 
architekti mesta Prievidza súhlasili s výstavbou tohto objektu, nakoľko výstavba je v súlade 
s Územným plánom mesta Prievidza a však upozornili i na petíciu, ktorá bola na mesto 
doručená už v minulosti, kedy mesto vyhovelo predkladateľom petície a výstavba objektu 
bola zamietnutá.  

Ing. arch. Stanislav Mečiar, vedúci oddelenia územného plánu, životného prostredia 
a regionálneho rozvoja, uviedol, že súhlasí s výstavbou polyfunkčného objektu v tejto 
lokalite, ale požiadavka investora nie je úplne v súlade s územným plánom. Je potrebné 
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zmeniť rozmery budovy, zmeniť hĺbku stavby do dvora a tiež je potrebné tento objekt 
porovnať a prispôsobiť budove spoločnosti Geoslužba Prievidza, s. r. o.  
 MsZ uznesením č. 264/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice, vyhovelo petíciám 
obyvateľov neodpredať predmetný pozemok tak, ako žiadal investor. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 4 poslanci  sa zdržali. 
 
  

- k bodu 19 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
V tomto bode predložila Ing. Viola Čmiková, vedúca majetkového oddelenia, žiadosti 

o odpredaj nehnuteľností, a to: 
Žiadosť Pavla Ďurdinu, bytom Veľká Čausa č. 167,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. 
Prievidza,  z  parc. č. 2072/1,  vo výmere približne 400 m2, za účelom výstavby 
polyfunkčného objektu so zameraním na zdravotnícke rehabilitačné centrum. Ing. Viola 
Čmiková, uviedla, že táto žiadosť súvisí s podaním petície obyvateľov bytového domu č. 200 
na Košovskej ceste a č. 399/19 na Ul. M. Mišíka v Prievidzi. Žiadosti v tomto rozsahu nebolo 
vyhovené, investorovi bolo odporučené pozmeniť a upraviť žiadosť na základe odporučení 
architektov mesta Prievidza. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 265/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 26 poslancov proti  
 
Ing. Viola Čmiková informovala o návrhu MsR na zrušenie uznesenia MsZ č. 235/II/07 zo 
dňa 31. 07. 2007, ktorým MsZ schválilo zámenu pozemkov a odpredaj pozemkov v k. ú. 
Prievidza pre spol. TECHNOL, s. r. o.  
Ďalej informovala o novom návrhu na zámenu pozemkov. Následne MsZ prijalo uznesenie, 
ktorým schválilo zámenu časti pozemku v k. ú. Prievidza, vo vlastníctve spol. TECHNOL, s. r. 
o., časť z parc. č.  3980/35 vo výmere (približne 302 m2 - trávnatá plocha) podľa skutočného 
zamerania geometrickým plánom za pozemky vo vlastníctve mesta Prievidza, parc. č.  
3980/31 vo výmere 133 m2 a parc. č. 3980/13 vo výmere 169 m2, spolu vo výmere  302 m2,  
za účelom majetkovoprávneho vyporiadania pozemkov. 

K návrhu na zrušenie uznesenia a k zámene pozemkov prijalo MsZ uznesenie  
č. 266/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
Ďalej Ing. Viola Čmiková predložila žiadosť  Pavla Macha a spoločnosti Elektroservis – 
Šrámka, s. r. o. ,o kúpu pozemku pred nákupným centrom Rozvoj zo strany od Dlhej ulice, 
za účelom vybudovania parkovacích plôch a pešej zóny. A tiež žiadosť spoločnosti 
Elektroservis – Šrámka, s. r. o., o kúpu pozemku, za účelom vybudovania parkovacích plôch 
pri nákupnom centre Rozvoj zo strany od Ul. Matice slovenskej.  Obe tieto žiadosti boli 
siahnuté z rokovania z dôvodu nedodania presných a úplných podkladov.   
 
 

- k bodu 20 - 
,,D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v (13. 00 h – 14. 00 h)“ 

 
 V rámci tohto bodu rokovania vystúpila zástupkyňa obyvateľov z Košovskej cesty 
a z Ul. M. Mišíka a zaujímala sa o stanovisko k podaniu ich petície. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, konštatoval, že petícia už bola predmetom rokovania a bolo jej vyhovené, nakoľko 
MsZ zamietlo žiadosť investora v rozsahu, aký bol predložený na rokovanie MsZ. 
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   - k bodu 19 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
Žiadosť Vladimíra Vaneka, bytom Prievidza, Gorazdovo nábr. č. 7/9 a Romana Vaneka, 
bytom Prievidza, Bojnická cesta č. 415/27 ,  o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  
parc. č. 2278/6,  vo výmere približne 510 m2, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 
pozemku na vybudovanie prístupovej cesty a parkoviska pri nehnuteľnosti vo vlastníctve 
žiadateľov. 

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 267/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali  
 
Žiadosť Daši Paučinovej, bytom Prievidza, Dúbravská ul. č. 14/9,  o kúpu   pozemkov  v k. 
ú. Prievidza, parc. č.  6240 vo výmere 440 m2 v celosti,  parc. č. 6241/2 vo výmere 462 m2, 
parc. č. 6241/3 vo výmere 14 m2, parc. č. 6241/4 vo výmere 1 m2, parc. č. 6242/1 vo výmere 
10 m2, parc. č. 6242/2 vo výmere 438 m2,  parc. č. 6243/2 vo výmere 476 m2, parc. č. 6243/3 
vo výmere 125 m2   a  parc. č. 6244/2 vo výmere 462 m2, zameraných geometrickým  plánom 
č. 23 a/2003, spolu vo výmere 2 428 m2, za účelom výstavby  penziónu s reštauráciou, 
posilňovňou, saunou a exteriérovým viacúčelovým športovým ihriskom a detským ihriskom. 
 K prerokovanej  žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 268/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Vilmy Morávekovej, bytom Prievidza, Ul. A. Rudnaya č. 24/6, o kúpu pozemku  v k. 
ú. Prievidza,   parc. č. 6240  vo výmere  440 m2   za účelom  vytvorenia okrasnej záhradky 
s ovocným sadom. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 269/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Ivana Bolcha a manž., bytom Prievidza, Nedožerská cesta č. 173/24, o kúpu časti  
pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 6577, vo výmere približne 250 m2   za účelom  
rozšírenia záhrady.  

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 270/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov proti 
 
Opätovnú žiadosť  Petra Ďurjaka, bytom Prievidza, Ul. J. Murgaša č. 10/3, o kúpu 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 6652/110 vo výmere 22 m2, zameraného  geometrickým  
plánom č. 8/2007,  za účelom majetkovoprávneho vysporiadania  pozemku  pod stavbou 
predajného stánku. 

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 271/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec proti, 2 poslanci  sa zdržali 
 
Žiadosť Ludvíka Kopála, Prievidza, Ul. M. Rázusa č. 40/2, o kúpu časti  pozemku  v k. ú. 
Prievidza,  z  parc. č. 1208/2, vo výmere približne 3 100 m2   za účelom  rozšírenia firmy. 

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 272/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 2 poslanci proti, 5 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Ing. Klementa Mihalika, Prievidza, Nábr. A. Kmeťa č. 20, o kúpu nehnuteľností                
v k. ú. Prievidza, a to objektov, súpis. č. 20768 na pozemku, parc. č. 1208/13 a na parc. č. 
1208/3 a pozemkov,  z parc. č. 1208/2 vo výmere približne 4 963 m2, parc. č. 1208/3 vo 
výmere 1 078 m2,    parc. č. 1208/13 vo výmere 257 m2 , spolu vo výmere približne 6 298 m2, 
za účelom  zrekonštruovania a zmodernizovania objektu na parc. č. 1208/13 s využitím na 
kancelárske priestory. 
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K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 273/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za, 3 poslanci proti, 3 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Ľubomíra Richtárika – A.T.O.S., Prievidza, Lúčna ul. č. 8, o kúpu nehnuteľností              
v k. ú. Prievidza, a to objektu dielne  na pozemku, parc. č. 1208/3, pozemok pod objektom, 
parc. č. 1208/3  vo výmere 1 078 m2  a časť pozemku,  z parc. č. 1208/2 vo výmere približne  
3 310 m2,  spolu vo výmere približne 4 388 m2, za účelom  využitia na výrobu elektrických 
rozvádzačov, výrobu poštových schránok, skladových priestorov, predajne 
elektroinštalačného materiálu, lakovne, povrchovej úpravy kovov ekologickými práškovými 
farbami RAL . V budúcnosti žiadateľ plánuje s rozšírením prevádzky. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 274/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 1 poslanec za, 20 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Róbert Frimmel, poslanec MsZ, sa informoval, či boli prerokované všetky žiadosti na 
odpredaj spomínaného pozemku, ktoré boli doručené na MsÚ v Prievidzi. Ing. Viola 
Čmiková, uviedla, že bola doručená ešte žiadosť p. Slobodu, avšak táto bola doručená po 
termíne konania komisií MsZ a z toho dôvodu nemohla byť prerokovaná na zasadnutí MsZ. 
  
Žiadosť Ľubomíry Zdzieblovej TOP, Prievidza, Ul. A. Sládkoviča č. 24, o kúpu časti  
pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 920/1, vo výmere približne 120 m2   za účelom 
výstavby jednoposchodovej budovy na zriadenie predajne kníhkupectva, knižnej kaviarničky 
a ďalších obchodných a kancelárskych priestorov, čím by sa vyriešil náhradný priestor za 
kníhkupectvo NATA v mestskom dome. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 275/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť  spoločnosti  Hotel Magura, spol. s r. o., so sídlom v Prievidzi, Nám. J. C. 
Hronského,    o kúpu nehnuteľností v k. ú. Prievidza,   a  to objektu hotela Magura na Nám. 
J. C. Hronského,  súpis. č. 20126, vrátane zariadení a pozemku pod objektom parc. č. 1 
vo výmere 2519   m2  a časti priľahlého pozemku z parc. č. 2  vo výmere  približne 3600 m2 

za účelom  prebudovania celého objektu hotela a využitia priľahlého pozemku na zriadenie 
športovísk a parkovacej plochy, a informáciu o vypracovaní znaleckého posudku na 
ohodnotenie nehnuteľností – objekt hotela Magura  na Nám. J. C. Hronského,  súpis. č. 
20126, a pozemok pod objektom parc.  č.1 s vyčíslením zhodnotenia  objektu investíciami 
vloženými nájomcom. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 276/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
 
Žiadosť spoločnosti VERBEANSTALT, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Nábr. sv. Cyrila č. 
26/18, o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 3860/1, vo výmere približne 200 
m2,  za účelom výstavby budovy firmy, v ktorej sa budú nachádzať  kancelárske priestory, 
dielne, sklad a vybudovanie  príjazdovej cesty a parkoviska s prístreškom. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 277/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 2 poslanci  za, 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal  
 
Žiadosť Ivana Reisa, bytom  Prievidza, Ul. Jesenského č. 15/9, o  kúpu  časti  pozemku    v  
k. ú. Prievidza,  z parc. č. 2747/27, vo výmere približne 24 m2, za účelom vybudovania 
garáže so sedlovou strechou tak, aby nebol narušený architektonický vzhľad okolia. 
Komisia výstavby a územného plánu odporúča aj odkúpenie časti pozemku od Hrnčiarskej 
ul. na vjazd do garáže. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 278/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za  
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Žiadosť Jozefa Kalmana a manž., Prievidza, Ul. J. Alexyho č. 53/17, o kúpu časti  pozemku  
v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 2954/1, vo výmere približne 20 m2,   za účelom rozšírenia 
garáže  vo vlastníctve žiadateľov. 

K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 279/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti ABC market, s. r. o., so sídlom v Prievidzi, Ul. K. Novackého č. 1, 
o dlhodobý nájom  časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 5345/1, vo výmere približne        
14 m2  bez časového obmedzenia (do doby funkčnosti budovy OD),  za účelom prístavby 
schodišťa k OD ABC market. Zároveň spoločnosť navrhuje nájom vo výške 1,- Sk/rok, 
nakoľko pozemok budú využívať občania mesta Prievidza.  
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 280/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal           
   
Informácia o stanovisku Slovenskej správy ciest, Bratislava, k odpredaju bývalého 
podchodu na Ul. Matice slovenskej, súvisiacu so žiadosťami o kúpu predmetných 
nehnuteľností. 
 K informácii prijalo MsZ uznesenie č. 281/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov  za, 1 poslanec sa zdržal  

 
Informáciu o odstúpení spol.  Prospera Sk, s. r. o.,  Prievidza, od uzavretia kúpnej 
zmluvy, a návrh na odpredaj nehnuteľností   v k. ú. Prievidzi, objektu súpis. č. 1731-2 a  
pozemku pod   objektom,  parc.   č.   1219/2   vo     výmere   332   m2   a   prislúchajúceho 
pozemku, parc. č. 1219/3  vo výmere 93 m2  formou verejnej obchodnej súťaže. 
 K prerokovanej informácii prijalo MsZ uznesenie č. 282/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
Žiadosť  Ing. Štefana Nika a manž., Uhlištná ul. č. 605/1, Ing. Milana Rusňaka a manž., 
Priechodná ul. č. 2, Prievidza a Františka Hrica, Pravenec č. 193 o zníženie kúpnej ceny 
pozemkov v k. ú. Prievidza, schválených na odpredaj uzneseniami MsZ č. 29/07, 30/07, 
31/07 a č. 32/07 zo dňa 27. 2. 2007 za cenu 360,- Sk/m2, z dôvodu zriadenia vecného 
bremena na inžinierske siete, vybudovania chodníka a prístupovej cesty k bytovému domu 
na náklady žiadateľov. Zároveň žiadajú kúpnu cenu maximálne 172,- Sk/m2. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 283/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 4 poslanci sa zdržali 

 
 

- k bodu 21 - 
                                                          ,,R ô z n e“ 
 

Bod č. 1 - Majetkové vyporiadanie nehnuteľností  
a žiadosti i zriadenie vecných bremien 

 
JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ, predložila 6 žiadosti o zriadenie vecného 

bremena a jeden návrh na zrušenie investičnej akcie, a to:   
Žiadosť Romana Vaneka, Bojnická cesta 27,  Prievidza a Vladimíra Vaneka, Gorazdovo 
nábr. č. 7/9, Prievidza, vlastníkov nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza  parc. č. 2570/4, o zriadenie 
vecného bremena - práva prístupu na tento pozemok cez nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza 
parc. č. 2570/1, ktorá je vo vlastníctve mesta Prievidza a to  v  rozsahu od Ul. stavbárov po 
jestvujúcej prístupovej komunikácii po pozemok parc. č. 2570/4. 
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 284/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 18 poslancov proti 
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Žiadosť Ing. Dušana Baranca a manž., Cintorínska ul. č. 93/43, Bojnice, vlastníkov 
nehnuteľností v k. ú. Prievidza  parc. č. 2761, parc. č. 2762/1, parc. č. 2763/1 a parc. č. 
2767, na časti ktorých vybudujú parkovacie plochy, o zriadenie vecného bremena - práva 
 vstupu na parkovisko cez nehnuteľnosti v k.ú. Prievidza parc.č. 2772 a parc.č. 2771/2, ktoré 
sú vo vlastníctve mesta Prievidza v  rozsahu po jestvujúcej vstupnej časti komunikácie na 
parkovisko. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 285/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť Ing. Igora Janáča, Nedožerská cesta č. 7, Prievidza, vlastníka nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 5532/164, o zriadenie vecného bremena - práva uloženia inžinierskych 
sietí – kanalizačnej,  vodovodnej a plynovej prípojky k tomuto pozemku v  rozsahu podľa 
zamerania geometrickým plánom cez pozemok v k. ú. Prievidza parc. č. 5551, ktorá je vo 
vlastníctve mesta Prievidza. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 286/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Žiadosť spoločnosti ROKO SLOVAKIA, s. r. o., Prievidza, nájomcu nehnuteľností v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 2139/6 a parc. č. 2139/5, o zriadenie vecného bremena - práva uloženia 
inžinierskych sietí – kanalizačnej a vodovodnej prípojky k polyfunkčnému objektu na týchto 
pozemkoch v  rozsahu podľa zamerania geometrickým plánom cez nehnuteľnosti v k. ú. 
Prievidza parc. č. 2141/5, parc. č.  2141/6, parc. č.  2081/4 a parc. č. 2081/2, ktoré sú vo 
vlastníctve mesta Prievidza. 
 
Žiadosť spoločnosti Property investment, a. s., Bratislava, vlastníka nehnuteľností v k. ú. 
Prievidza  parc. č. 6958/63, parc. č. 6958/64 a parc. č. 6958/65, o zriadenie vecného 
bremena - práva uloženia inžinierskych sietí – kanalizačnej a vodovodnej prípojky k objektu 
obchodného centra na týchto pozemkoch v  rozsahu podľa  zamerania geometrickým 
plánom cez nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza parc. č. 6652/1, parc. č. 6652/32,  parc. č. 
6652/33, parc. č. 6652/38 a parc. č. 6652/42, ktoré sú vo vlastníctve mesta Prievidza.                                    
 K žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 288/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
Žiadosť spoločnosti Prievidzské tepelné hospodárstvo, a. s., Prievidza, vlastníka 
zemných rozvodov tepla a  teplej úžitkovej vody, o zriadenie vecného bremena - práva mať 
uložené  zemné rozvody tepla a teplej úžitkovej vody na pozemkoch v k. ú. Prievidza vo 
vlastníctve mesta Prievidza v rozsahu podľa  zamerania geometrickými plánmi.                                              
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 289/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
 
V závere tohto bodu JUDr. Eva Bogdanová, právnička MsÚ informovala o stave 
majetkovoprávneho vyporiadania nehnuteľností pod stavbu „spojovací chodník s verejným 
osvetlením“ v lokalite Necpaly – Vrchy. Na základe predloženej informácie MsZ zrušilo 
uznesenia MsZ č. 158/05 zo dňa 26. 04. 2005 a  č. 133/07 zo dňa 24. 04. 2007.  
 K informácii prijalo MsZ uznesenie č. 290/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Návrh na zmenu organizačnej štruktúry Mestského úradu v Prievidzi 
Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ v Prievidzi predložil Ing. Milan Kučík, 

vedúci odboru vnútornej správy a uviedol, že k 01. 09. 2007 bude potrebné rozšíriť 
organizačnú štruktúru MsÚ o 4 nové pracovné miesta z dôvodu prechodu nových 
kompetencií na mesto a zvýšenia pracovných povinnosti. Pôjde o vytvorenie: 
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- 1 pracovného miesta v odbore vnútornej správy MsÚ,  právnom oddelení - referent pre 
sťažnosti a petície,  
- 1 pracovného miesta v ekonomickom odbore, majetkovom oddelení – referent správy 
majetku, 
- 1 pracovného miesta odboru výstavby a regionálneho rozvoja, na oddelení stavebného 
poriadku - referent stavebného poriadku, 
- 1 pracovného miesta v odbore starostlivosti o občana, sociálnom oddelení – referent 
sociálneho oddelenia. 
 K návrhu organizačnej štruktúry prijalo MsZ uznesenie č. 291/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 1 poslanec sa zdržal  
  

Bod č. 3 - Zefektívnenie spolupráce poslancov MsZ s občanmi mesta  
a zamestnancami MsÚ 

 Ing. Milan Dérer, zástupca primátora mesta, informoval o potrebe zefektívnenia 
spolupráce poslancov MsZ s občanmi mesta a zamestnancami MsÚ v Prievidzi. Uviedol, že 
jednou z možností ako promptne riešiť problémy a požiadavky občanov mesta je 
komunikovanie prostredníctvom elektronickej pošty. Používaním elektronickej pošty 
dochádza k znižovaniu nákladov na distribúciu materiálov pre poslancov MsZ a vedenie 
mesta (papier, tlač, atď.). Tak tiež sa používaním e-mail-u ušetrí pracovný čas 
zamestnancov MsÚ, ktorí materiály kopírujú ako aj čas poslancov pri preberaní si materiálov.  
 K návrhu na zefektívnenie spolupráce prijalo MsZ uznesenie č. 292/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
   

Bod č. 4 - Zmena v komisii kultúry 
 Mgr. Ľudovít Fábry, prednosta MsÚ, uviedol, že na MsÚ bola doručená požiadavka p. 
Hildy Preinerovej, členky komisie kultúry, o uvoľnenie z funkcie členky komisie kultúry z 
dôvodu pracovných povinností. Komisia kultúry na svojom rokovaní odporučila zvoliť za novú 
členku komisie kultúry Renátu Petrášovú.  
 K zmene v komisii prijalo MsZ uznesenie č. 293/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Bod č. 5 - Preloženie útulku pre psov 

Ing. Juraj Romančák, konateľ TEZAS, s. r. o., predložil požiadavku o podporu pri 
premiestňovaní útulku pre psov z dôvodu výstavby cesty k Priemyselnému parku Prievidza – 
Západ s tým, že samotná preložka voliér sa bude realizovať na tej istej parcele, na ktorej sa 
nachádza aj v súčasnosti. MsZ odporučilo prednostovi MsÚ požiadať  Cestný investorský 
útvar o spolufinancovanie a čiastočnú úhradu nákladov na vyvolanú investíciu. 

K preloženiu útulku prijalo MsZ uznesenie č. 294/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov  za  

 
Bod č. 6 - Informácia ohľadom rozmiestňovania veľkoobjemových kontajnerov 

a prehodnotenie počtu kontajnerov na TKO 1100L v meste Prievidza 
 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a reg. rozvoja, uviedol, že cieľom 
celoročného rozmiestňovania veľkoobjemových kontajnerov bolo zníženie množstva 
nepovolených skládok. Informovanosť občanov o spôsobe nakladania s objemným 
odpadom, o zákaze umiestňovať niektoré odpady do pristavovaných VOK bola 
zabezpečená. Napriek tomu sú do VOK umiestňované nebezpečné odpady a separovateľné 
odpady, čím dochádza k porušovaniu zákona o odpadoch a VZN mesta Prievidza 
o nakladaní s komunálnym odpadom. Napriek zavedeniu systému sa množstvo 
nepovolených skládok nepodarilo znížiť, naopak, umiestňovanie veľkoobjemových 
kontajnerov malo opačný efekt a pri stanovištiach VOK vznikajú nepovolené skládky veľkého 
rozsahu. Z tohto dôvodu bol predložený návrh na zrušenie celoročného rozmiestňovania 



 17

VOK. V súvislosti so zrušením celoročného rozmiestňovania VOK je potrebné hľadať nové 
riešenie, aby sa občania mohli legálne zbavovať nepotrebného objemného odpadu. 
 K informácii prijalo MsZ uznesenie č. 295/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 26 poslancov za 
  

Bod č. 7 - Podpora volejbalových družstiev v meste Prievidza 
 Jozef Ugróczy, zástupca Telovýchovnej jednoty Stavbár Prievidza, predložil žiadosť 
o poskytnutie finančného príspevku pre Telovýchovnú jednotu Stavbár Prievidza na činnosť 
družstva mužov v 1. volejbalovej lige v sezóne 2007/2008. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
predložil žiadosť Volejbalového klubu žien Prievidza o poskytnutie finančných prostriedkov 
na činnosť klubu v sezóne 2007/2008 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že 
Volejbalový klub žien Prievidza požiadal o poskytnutie finančných prostriedkov na činnosť 
klubu v sezóne 2007/2008. Primátor mesta uviedol, že MsR odporučila podpotiť taktiež 
družstvo žien. 
 K predloženým žiadostiam prijalo MsZ uznesenie č. 296/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. MsZ pre každý klub schválilo čiastku 50 tis. Sk. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
  
Bod č. 8 - Ponuka Autoklubu Slovenskej republiky na vyučovanie dopravnej výchovy 

na prenosnom detskom dopravnom ihrisku 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o ponuke Autoklubu Slovenskej republiky 
na vyučovanie dopravnej výchovy na školách na prenosnom detskom dopravnom ihrisku. 
Uviedol, že potreba výučby dopravnej výchovy vznikla schválením opatrenia vlády SR na 
zvýšenie bezpečnosti cestnej premávky.  V školskom roku 2007/2008 sa prostredníctvom 
vybraných detských dopravných ihrísk začína organizovať praktický výcvik dopravná 
výchova žiakov  základných škôl v oblasti zvyšovania bezpečnosti v premávke na 
pozemných komunikáciách. Z tohto dôvodu Autoklub SR predložil ponuku na preškolenie 
vybraných žiakov ZŠ mesta Prievidza na pilotnej akcii ,,Bezpečne na cestách“. Preškolenie 
by sa konalo v meste Prievidza po dobu 2 dní. V tomto čase je možné preškoliť 8 skupín    
s maximálnym počtom 25 žiakov v 1 skupine. Pri 2 dňovej akcii je tak možné preškoliť  200 
žiakov základných škôl.  
 Z diskusie vyplynulo, že školenie žiakov by sa malo konať na 4 základných školách 
v meste Prievidza v lokalitách Zapotôčky, Staré sídlisko, Sever a sídlisko Mládež. 
 K ponuke Autoklubu SR prijalo MaZ uznesenie č. 297/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 2 poslanci sa zdržali 
 
  

- k bodu 22 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 V rámci bodu interpelácie poslancov sa Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, 
žiadala informáciu o tzv. ,,pochode skínov“, ktorý sa konal dňa  25. 08. 2007 a chcela vedieť, 
či bola táto akcia ohlásená a kto bol jej ohlasovateľom. JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, 
konštatoval, že toto stretnutie sa koná už 10 rokov, vždy na výročie od ublíženia na zdravý 
s následkom smrťi Jaroslavovi Bahnovi. Každý rok je táto akcia riadne ohlasovaná. Tento rok 
bolo oznámenie o zhromaždení doručené na MsÚ dňa 06. 08. 2007, ako oznamovateľ bol 
uvedený Andrej Ďuranský. Pochod bol počas celej doby trvania monitorovaný a všetko 
prebehlo bez incidentov.  
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- k bodu 23 - 
              ,,Z á v e r“ 
 

V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 
a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 

 
 
 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
................................................                                .............................................      
         Zuzana Belanová            MUDr. Marián Jakubis, MPH 
              overovateľ I.                                                                   overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 03. 09. 2007 
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